Call for applicants through EU Member States’ Permanent Representations to the EU – July 2018  


COMMISSION

NOTICE OF VACANCIES
for posts of
cost-free SECONDED NATIONAL EXPERTS 
in EUROPEAN UNION DELEGATIONS outside the EU
Vacant posts for job profile « International Relations » (see in annex)

Postes vacants pour le profil « Affaires internationales » (annexe)
	
	Delegation
	N° post

SYSPER2
	Delegation Section
	Comments

	1
	BELARUS, Minsk
	290435
	OPT
	Libre /vacant


Indicative list which may be completed by additional posts with equivalent profiles for Delegations in the same region or for another region
Listes indicatives susceptibles d’être complétées dans des profils équivalents par des postes additionnels pour des Délégations dans les mêmes régions ou pour d’autres régions.
COMMISSION

NOTICE OF VACANCIES
for posts of
SECONDED NATIONAL EXPERTS 
in EUROPEAN UNION DELEGATIONS outside the EU
Vacant post for job profile “JLS / Rule of law / good governance” 

Poste vacant pour le profil d’emploi « JLS / Etat de droit / bonne gouvernance »

(see in annex – voir en annexe)

	
	Delegation
	N° post

SYSPER2
	Delegation Section
	Comments

	1
	
	
	
	Libre à partir / vacant 

	2
	
	
	
	Libre / vacant

	3
	
	
	
	Libre / vacant


Indicative list which may be completed by additional posts with equivalent profiles for Delegations in the same region or for another region
Listes indicatives susceptibles d’être complétées dans des profils équivalents par des postes additionnels pour des Délégations dans les mêmes régions ou pour d’autres régions.
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